

Title (en)

Boxing apparatus for a product arranged in quasi-hemispherical cavities.

Title (de)

Vorrichtung zum Kartonieren eines in etwa halbkugelförmigen Zellen angeordneten Produktes.

Title (fr)

Appareil de mise en boîte d'un produit disposé dans des alvéoles pseudo-hémisphériques.

Publication

**EP 0051199 A1 19820512 (FR)**

Application

**EP 81108492 A 19811019**

Priority

FR 8023587 A 19801105

Abstract (en)

1. A machine for boxing precut panels forming the support for a product, filling pseudo-hemispherical cells formed in said panels and for arranging said panels in a staggered formation in said box, which comprises a platform (2) forming a support for a carriage (3) on which are mounted two plates (4, 5) for receiving precut panels (8) which are alternately displaceable in the horizontal direction between two end positions of which one corresponds to a loading position and the other corresponds to a position in which said panels are divided up into individual portions and ejected, said plates being themselves horizontally displaceable relative to the carriage in a direction inclined at 45 degrees in relation to the direction of travel of said carriage between two end positions separated from one another by a distance equal to half the diagonal of the square formed by joining the centres of four adjacent cells ; a horizontal plate (7) for receiving the successive layers of individual panel elements thus cut out which is alternately displaceable in the vertical direction between two end positions, the upward movement being continuous whilst the downward movement takes place in successive steps into a package (9) along the inner walls of which it travels ; and a system for controlling said receiving plate which cooperates with an assembly of elements for automatically controlling and coordinating the various movements of the machine as a whole.

Abstract (fr)

Un appareil permet la mise en boîte suivant les trois dimensions d'objets à corps rond et plus particulièrement d'objets pseudo-hémisphériques présentant une face plane et logés dans des alvéoles ménagés sur des plaquettes pré découpées, par exemple des boules de crème glacée déjà solidifiée. Il comporte : une plate-forme (2) formant support d'un chariot (3), sur lequel sont montés deux plateaux (4, 5) de réception de plaquettes pré découpées et mobile en translation horizontale alternativement entre deux positions extrêmes correspondant l'une à une position de chargement, et l'autre à une position de découpage desdites plaquettes en portions élémentaires et d'éjection desdites portions, lesdits plateaux (4, 5) étant eux-mêmes mobiles en translation horizontale par rapport au chariot (3) suivant une direction inclinée à 45° par rapport à la direction de translation dudit chariot (3) entre deux positions extrêmes séparées par une distance égale à la demi-diagonale du carré formé en joignant les centres de quatre alvéoles contigus ; un plateau horizontal (7) de réception des couches successives de portions élémentaires de plaquettes ainsi découpées, mobile en translation verticale alternativement entre deux positions extrêmes, la translation ascendante étant réalisée de manière continue, tandis que la translation descendante, est réalisée, par pas successifs, à l'intérieur d'un emballage (9) le long des parois internes duquel il se déplace ; et un dispositif de commande dudit plateau de réception coopérant avec un ensemble d'organes de commande et de coordination automatique des différents mouvements de l'ensemble de l'appareil.

IPC 1-7

**B65B 5/10; B65B 35/50; B65B 61/06**

IPC 8 full level

**B65B 5/06** (2006.01); **B65B 5/10** (2006.01); **B65B 35/50** (2006.01); **B65B 61/06** (2006.01); **B65G 57/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65B 5/06** (2013.01); **B65B 5/108** (2013.01); **B65B 35/50** (2013.01); **B65B 61/065** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 2228667 A1 19741206 - BAUER EBERHARD [DE]
- FR 2299216 A1 19760827 - CRINOS INDUSTRIA FARMACO [IT]

Cited by

WO9011934A3

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0051199 A1 19820512; EP 0051199 B1 19840815;** AR 230411 A1 19840430; AU 545738 B2 19850801; AU 7676081 A 19820513; BR 8107146 A 19820720; DE 3165577 D1 19840920; ES 506826 A0 19821001; ES 8207471 A1 19821001; FR 2493269 A1 19820507; FR 2493269 B1 19850308; JP S57114405 A 19820716; JP S6144724 B2 19861004; MX 153710 A 19861222

DOCDB simple family (application)

**EP 81108492 A 19811019;** AR 28731781 A 19811103; AU 7676081 A 19811023; BR 8107146 A 19811104; DE 3165577 T 19811019; ES 506826 A 19811104; FR 8023587 A 19801105; JP 17779281 A 19811105; MX 18993581 A 19811103